
Nog aan te 
passen     

Opleiding 
 

  
1 Naar aanleiding van de verwachting (in de vorm "begroting") van de OC voor komend jaar. De afgelopen 

twee jaren heeft de opleidingscommissie minder uitgegeven. De lagere begrootte bedragen lijken mij 
daarom reëel  

2 
 

  
3 

 

  
4 Techniektraining verplaatst, onder activiteiten als sportklimcommissie. Post 4 is vanaf nu alleen voor de 

opleiding van sportkliminstructeur 

  
 

  
Activiteiten 

 

  
5 

 

  
6 

 

  
7 Een sponsor wilde afgelopen jaar geen geld geven waardoor een tekort ontstond van 200 euro. Komend jaar 

zal ik de commissie ondersteunen bij het zoeken naar een nieuwe sponsor. Kan er geen nieuwe sponsor 
worden gevonden, dan zal de USAC het tekort van 200 euro vergoeden.  

8 Een gemiddeld genomen dure week. Om dit ook aantrekkelijk te houden voor de 
studenten een verhoging t.o.v. 2 en 3 jaar terug.    

9 
 

  
10 Contact gehad, ze hebben een plan opgesteld voor komend jaar met de daarbij behorende begroting. Tevens 

stimuleren we, naast het klimmen en de Alpen, het samenkomen van leden in Utrecht 

11 
 

  
12 De commissie heeft een plan gemaakt voor structurele trainingen komend jaar. Wij vinden klimmen 

belangrijk, leuk en willen training stimuleren. Het begrootte geld zal gebruikt worden voor de te maken 
kosten tijdens trainingen (zichtbaarheid van cursisten) en als kleine compensatie voor de trainers. 
Waarschijnlijk in de vorm van klimstrip. Trainers offeren immers hun klimavond structureel op. 

13 zaalverhuur vervalt, maar trainervergoeding voor trainers blijft bij structurele training 

14 
 

  
15 

 

  
16 

 

  
17 

 

  
18 Een oude, maar nog niet bekende komt langs 

19 opgezocht in de factuur, iets hoger vanwege het verhoogde BTW tariet (9 ipv 6%) 

20 
 

  
21 

 

  
22 Weekend is vrij duur, en om het laagdrempelig (qua kosten) te houden, wordt dit bedrag als subsidie 

toegekend,. Dit bedrag is volgens de commissie toereikend. Tevens wordt dit weekend deels betaald vanuit 
de reservering alpenweekend 2.0 

23 
 

  
24 Subsidie afgelopen jaar viel hoger uit dan verwacht. De commissie verwacht dit bedrag komend jaar nodig te 

hebben 

25  Uit de reservering, Het overblijfsel van de 1200 euro van vorig jaar  

26 Komend jaar willen we meer intersacciale activiteiten subsidieren, zie het plan in het algemeen 
beleid, en dat van de vice  

27 Een stimulance om naast een nuttige wijze ook eens op een leuke (of andere, mocht het gene wat 
je met je commisse doet al heel leuk zijn) wijze bezig te zijn met je commissie 

  
 

  
Introductie 

 

  



28 Deze post neem ik niet meer mee in de begroting. De afgelopen jaren is een groot grijs gebied ontstaan 
betreft welk deel door de introcommissie werd betaald en welk deel door de introductie werd vergoed. 
Sterker nog, de voorgangers (introfiscussen) konden mij niet vertellen welke begrotingsposten onder 
introductie of introductiecommissie vielen. Opsommend, voor de transparantie zal deze post verdwijnen.   

29 Introactiviteiten worden duurder. Bussem alleen al 350 euro.  

  
 

  
Materiaal 

 

  
30 Vanwege een "overschot" aan geld door het goede werk van het stuntteam kunnen incindetele uitgaven 

worden gedaan voor duur materiaal. Ferd, de Matcom vertelt hier meer over 

31 
 

  
32 

 

  
  

 

  
Drukwerk 

 

  
33 Zal dit jaar uitgegeven gaan worden, begroot op 1 editie 

34 (Usalmanac zit in de Intro) 
 

35 Omdat we betere stickers willen dan afgelopen jaar! 

  
 

  
Bestuurszaken 

 

  
36 

 

  
37 

 

  
38 Omdat je wilt dat je bestuur er mooi bij loopt 

39 Oorspronkelijk de post Telefoonkosten 
 

40 
 

  
41 

 

  
  

 

  
Administratie 

 

  
42 we gaan verhuizen, dit zal de nodige kosten met zich mee brengen  

43 
 

  
44 Vidius en sportraad 

  
45 Kost 14,95 ex 21%btw per maand 

 
  

 

  
Overig 

 

  
46 

 

  
47 

 

  
48 

 

  
49 

 

  
50 

 

  
51 

 

  
52 Kern van het stuntteam gaat stoppen, verwacht is daarom een kleinere opbrengst 

53 
 

  
54 

 

  
  

 

  



Incidenteel 
 

  
55 Overblijfsel Lustrum, hiervan wordt het boek gemaakt 

56 Vanwege een "overschot" aan geld door het goede werk van het stuntteam wordt alvast een eerste 
reservering gedaan zodat we met het 100 jarig lustrum groots uit kunnen pakken! 

57 
 

  
  

 

  
Totaal 

 

  
  

 

  
BATEN 

 

  
  

 

  
Contributies 

 

  
58 Huidig aantal leden is 436. Hiervan verwacht ik nog 10 afvallers 

  
 

  
Subsidies 

 

  
59 Olympos contract verloopt komend jaar. Maar met de subsidievoorwaarden die Olympos stelt,  zou dit 

bedag reëel moeten zijn.  

60 
 

  
  

 

  
Sponsoring 

 

  
61 

 

  
62 Marktzicht gaat iets meer sponsoren omdat we daar 2 x per maand borrelen 

63 
 

  
  

 

  
Overig baten 

 

  

    

    

  
Algemeen 

 

  
68 In deze tijd, wie weet nog wat rente betekent?  

 


